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Abstract (en)
[origin: US2024166479A1] A method for monitoring operation of a winch having a motor driving a drum on which a cable is wound, the cable being
able to be wound on several winding layers whose number varies depending on the winding and unwinding of the cable, the method implementing
continuous monitoring of the number of winding layers of the cable on the drum while ensuring in real time at least the following steps: measuring a
first parameter (P1) representative of a linear travel speed of the cable leaving the drum; measuring a second parameter (P2; P2′) representative of
a rotation speed of the drum; and determining the number of winding layers of the cable depending on the first parameter and the second parameter.
This method may find an advantageous application in the monitoring of winches of lifting device, and in particular cranes.

Abstract (fr)
Procédé pour surveiller le fonctionnement d'un treuil (1) comprenant un moteur (10) entraînant un tambour (12) sur lequel est enroulé un câble
(2), ledit câble pouvant s'enrouler sur plusieurs couches d'enroulement dont le nombre varie en fonction de l'enroulement et du déroulement du
câble, ledit procédé mettant en oeuvre une surveillance continue du nombre de couches d'enroulement du câble sur le tambour en assurant en
temps réel au moins les étapes suivantes :- mesure d'un premier paramètre (P1) représentatif d'une vitesse linéaire de défilement du câble en
sortie du tambour ;- mesure d'un second paramètre (P2 ; P2') représentatif d'une vitesse de rotation du tambour;- détermination du nombre de
couches d'enroulement du câble en fonction du premier paramètre et du second paramètre.Ce procédé trouve une application avantageuse dans la
surveillance de treuils d'appareil de levage, et en particulier de grues.
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